

《单词百科:syntagma是什么意思?syntagma怎么发音?syntagma的解释和用法》

英语单词syntagma是什么意思?syntagma怎么读?syntagma怎么发音?简答网为您整理了syntagma的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



syntagma怎么读

syntagma的读音:[s n'tæ m]

syntagma的意思

1、n.结构体，结构段，语段;句段;

syntagma的近义词

1、syntagm n.结构体，结构段，语段;

syntagma的双语例句

1、In Athens" Syntagma Square, a few hundred protestors still remain.

在希腊雅典的宪法广场，大约数百名抗议者仍然聚集着，并没有散去。

2、There are new organic grocery stores in neighborhoods like Syntagma Square, where grand hotels and fur boutiques have long reigned.

像在宪法广场（Syntagma square）周边这种一直是高档酒店、皮毛精品店统治的地区，新出现了一些有机食品店。

3、Use the VHDL language to construct the body modelling to carry on the comparison the way, by obtains the performance best syntagma.

采用VHDL语言中对构造体建模进行比较的方式，以得到性能最佳的结构体。

4、When simulation some entity, may choose the different structure using the disposition, carries on the performance opposite experiment by to obtain the performance best syntagma.

在仿真某一实体时，可以利用配置来选择不同的结构，进行性能对比实验以得到性能最佳的结构体。

5、This paper is a comparison of the grammatical syntagma and grammaticalization process, manner, degree and formation of tag questions in English and Chinese.

本文比较了英汉语附加疑问句的语法结构体和英汉语附加疑问句语法化的方式、过程、程度和形态。

6、Viewed synchronically, the syntactic forms of these questions are in tom the results of the decay of the interrogative syntagma embedded in the interrogatives.

从共时来观察，适应强弱发问的问句句式结构的形成，又是疑问句内疑问结构体衰变的结果。

7、International bankers arriving yesterday for year-end meetings with Greek clients had to run a gauntlet of riot police and stone-throwing youths to reach hotels in central Syntagma Square.

昨日抵达雅典与希腊客户召开年会的国际银行家们，不得不在防暴警察和扔石块的青年人中间低头穿行，前往位于市中心宪法广场的酒店。

以上是简答网为您整理的syntagma怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于syntagma

的用法、syntagma的释义、s

yntagma的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/syntagma>

